
Ki vagyok én? 

 

Minden diák szeretné jobban megismerni a tanárait, hiszen ők ismernek minket, 

rutinosak és nekik 45 perc is elegendő arra, hogy tudják, aznap milyen állapotban 

vagyunk. Ebben a rovatban egy-egy tanárunkkal készítünk interjút, de név nélkül, s 

nektek ki kell találni, hogy kiről van szó. Segítségül egy-egy gyermekkori fotót is 

csatolunk az interjú mellé. 

 

Ha szeretnéd, hogy a következő interjúalany a te kedvenc tanárod legyen és kérdésed 

is van, amit feltennél neki, írd meg nekünk, s mindent megteszünk annak érdekében, 

hogy elkészítsük a várva várt interjút! paragvariujsag@gmail.com 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mikor döntötte el, hogy tanár lesz? 

- Már óvodás koromban. Nagyon szerettem nézni az óvónénimet, ahogyan 

tanítja az ovisokat és imádtam, ahogyan javítja a feladatokat. Én is szerettem 

volna ezt csinálni, de persze akkor még nem lehetett. Aztán később az alsós 

tanító nénim lett a leginspirálóbb számomra. Nagyon kedves volt, szerette a 

gyerkőcöket és ez nekem nagyon tetszett. Képzeljétek el, negyedikes voltam 

az általános iskolában, amikor először tanítottam. Az osztálytársaimnak 

tartottam korrepetálást.  

 

 



Általános iskolában mi volt a kedvenc tantárgya? 

- Több is volt. A matematika, a testnevelés, és a fizika. Egy időben fizikus 

szerettem volna lenni, de az egyetemen az első helyen választott szakomra fel 

is vettek. Így lettem az, aki. Négy diplomám van, szóval a tanulás nagyon fontos 

a mai napig is.  

Mióta dolgozik a Paragváriban? 

- Már 2017 óta, vagyis 6 éve. Előtte egy másik iskolában tanítottam. A pályán 

idestova 26 éve vagyok. 

A tanárokról gyakran elfelejtjük, hogy az iskolán kívül is van életük, nem csak a 

tantárgyukkal és dolgozatok javításával telik az idejük. Hogyan kapcsolódik ki, mik a 

kedvencei? 

- A kislányommal töltöm minden szabadidőmet, amikor ő már alszik, és épp nem 

dolgozatot javítok, vagy készülök másnapra, akkor olvasok. A kedvenc 

könyvem Mérő László: A csodák logikája. A muzsika is közel áll a szívemhez. 

Zenét leginkább reggel hallgattam, ma már, mivel sokat autózom, a kocsiban 

szól a zene. A kedvenc számom Adale-tól a Skyfall. Ha pedig nagy ritkán 

televízió elé ülök, akkor legszívesebben vígjátékokat, tudományos filmeket 

nézek, de az akciófilmek és a sportműsorok is lekötnek. 

Tanárként melyik a tanév legizgalmasabb időszaka? 

- Több is van. A tanév eleje, aztán a felvételi időszak, majd a kirándulások, és a 

táborok. És végre nyár :)  

Lenne valamilyen érdekesség Önről, amit megosztana az olvasókkal és 

valószínűleg nem tudjuk? 

- Nagyon érdekel a piramisok építésének/létrejöttének rejtelme. Sok filmet 

nézek, ha van rá időm, vagy olvasok erről a témáról.  

 

 

Ha tudod, ki mostani interjúalanyunk, írd meg megfejtésedet a 

paragvariujsag@gmail.com címre. (Ne feledd megadni nevedet és osztályodat sem!) 

 

 

 

Az interjút készítette: Bujtás Barnabás, 6.z 


